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Vize a cíle do budoucna

— Postoupit do play-off české Extraligy

— Dostat 6 hráčů z Hluboké do reprezentace

— Uspořádat co nejvíc mládežnických turnajů v našem areálu

— Výstavba světel na hřišti A a B

základní charakteristika

Název:  Hluboká baseball & softball club z.s.
Sídlo:  Sportovní 1276, 373 41 Hluboká nad Vltavou
Provozní doba: pondělí až pátek 8:00-16:00
Právní forma:  Spolek
IČ:  266 07 255
Den zápisu:  7. listopad 2002 
Bankovní spojení: 181 441 269 / 0300
Webové stránky:  www.baseball-hluboka.cz
Sociální sítě:  @baseballhluboka

Předseda klubu David Šťastný, stastny@hluboka.cz
 00420 723 584 866

Sportovní ředitel Martin Mužík, muzik@sport-hluboka.cz 
 00420 725 986 737

Sportovní koordinátor Ondřej Konvalinka, konvicky@seznam.cz
 00420 776 794 474

Vznik, působnost a poslání

Základním poslání Hluboká baseball & softball club z.s. /dále jen SK/ je orga-
nizovat sportovní činnost a vytvářet pro ni materiální a tréninkové podmínky, 
vytvářet možnosti pro užívání sportovišť pro zájemce z řad veřejnosti, ze-
jména pak mládeže, vytvářet ekonomickou základnu pro splnění svých cílů, 
a to zejména vlastní hospodářskou činnost. Další ze základních poslání SK 
je budovat, provozovat a udržovat tělovýchovná a jiná zařízení, která vlastní 
nebo užívá. SK vede své členy k dodržování etických a mravních pravidel. 
Posledním základním posláním SK je dalšími formami činnosti pomáhat roz-
voji veřejného života, kultury, zdraví apod. V obci/okrese/obvodu, zejména 
formou veřejně prospěšných akcí, organizační a osvětovou činností.
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Ohlédnutí za sezonou 2021 

Koordinátor sportovního programu a sportovní ředitel
V roce 2020 pokračoval ve funkci sportovního koordinátora Ondřej 
Konvalinka, který se staral o rozvojové programy všech našich týmů 
a nadále reprezetoval hlubocký baseball ve výkonném výboru ČBA 
jako rozvojový koordinátor.

Ve své funkci pokračoval také Martin Mužík, český reprezentant s bo-
hatými zkušenosti na evropské i světové scéně. Martin se letos věno-
val rozvoji všech týmů a zároveň pokračoval v tréninku baseballových 
kroužků na ZŠ Vltava, ZŠ Hluboká a ZŠ Borek.

Trenéři
Letošní rok, jak všichni víme byl velice náročný, co se týká koronavi-
rové situace. I přes to se nám podařilo vzdělat další trenéry na Horské 
klinice trenérů. Celkem si 3. Třídu trenérské licence udělalo 5 trenérů. 
Další školení pro trenéry 2. a 3. třídy budou začínat v březnu 2021.

Zapisovatelé
Ani zapisovatelé to neměli v  uplynulém roce lehké, avšak i  nám se 
podařilo vyškolit 5 nových zapisovatelů, kteří budou v roce 2021 ne-
dílnou součástí mládežnických a mužských zápasů. 

Rozhodčí
Ve skvělé práci pokračoval Tomáš Špilauer, který stabilně působil 

v české nejvyšší soutěži, Extralize. Dalším mladým rozhodčím, který 
se pohyboval v mužském baseballe, byl Jan Michalec, jenž rozhodoval 
v 1. Lize, druhé nejvyšší soutěži v ČR.

Sportovní část
Všechny naše týmy se letos umístily na skvělých příčkách. Největším 
úspěchem klubu ale  letos bylo jednoznačně 1. místo v  1. Lize a ná-
sledný postup do české Extraligy. Zhodnocení všech našich kategorií 
pohledem hlavních trenérů najdete déle ve výroční zprávě. 

Reprezentanti
V roce 2020 oblékl reprezentační dres Martin Mužík, který vyrazil se 
seniorským národním týmem na Kanárské ostrovy, kde absolvoval 
týdenní soustředění kombinované se čtyřmi zápasy se Španělskem. 
Další hlubočtí reprezntanti se zúčastnili pouze reprezentačních sou-
středění, protože všechny jejich akce byly zrušeny z důvodu korona-
viru. Širším výběrem reprezentací prošli - Daniel Bárta, Lukáš Chromý 
a Jan Sekyrka U12, Michal Cajz U15, Matěj Vlach U18 a Petr Vojta U23. 
Za softballovou reprezentaci Karolína Dvořáková U16. 

Máme se na co těšit
Tento rok by jsme chtěli opět pořádat All Star Game českého baseballu, 
ve kterém se v loňském roce utakla reprezentace U23 s výběrem Extra-
ligy. V plánu máme také zřídit na našich hřištích A a B umělé osvětlení.

David Šťastný
předseda klubu
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Máme 21 šikovných dětí a přivítáme další!

Nábory našich nejmenších hráčů se rozeběhly letos během prázdnin. 
Založili jsme kategorii U5, tedy pro děti od 3 do 5 let. Nábor se vyvedl 
a k dnešnímu datu máme 21 nových hráček a hráčů. Stihli jsme pár 
tré-ninků venku a momentálně trénujeme v sokolovně každé pondělí. 
Složení trenérů je Milan Mařík, Kačka Maříková, Jakub Mařík a Lenka 
Tóthová. Občas nám vypomáhá Marek Líkař.  Snažíme se zatím base-
ball moc neupřednostňovat. Mimo opičí dráhy a rozvoje sportovních 
dovedností se nám však daří dělat i baseballové drily formou hry. Tě-
šíme se na dlouhodobou spolupráci s dětmi již nadraftovanými a dou-
fáme, že počet dětí 21 není konečný. Rádi přijmeme do svých řad další 
šikovné dětičky!

Letos během prázdnin se rozběhly nábory na naše nejmenší hrá-
če. Založili jsme kategorii U5, tedy děti od 3-5 let. Nábor se vyvedl 
a k dnešnímu datu máme 21 hráček a hráčů. Stihli jsme pár tréninků 
venku a momentálně trénujeme v sokolovně každé pondělí. Složení 
trenérů je Milan Mařík, Kačka Maříková, Jakub Mařík a Lenka Tóthová. 
Občas nám vypomáhá Marek Líkař.  Snažíme se zatím baseball moc 
neupřednostňovat. Mimo opičí dráhy a  rozvoje sportovních doved-
ností se nám však daří dělat i baseballové drily formou hry. Těšíme se 
na dlouhodobou spolupráci dětmi již nadraftovanými a doufáme, že 
počet dětí 21 není konečný. Rádi přijmeme do svých řad další šikovné 
dětičky.    

U5 zhodnocení sezony
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Jan Vopátek
asistent trenéra

Kateřina Maříková
hlavní trenér 

Milan Mařík
asistent trenéra
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Na letošní sezóně 2021 se bohužel hodně podepsal covid-19. Přes zimu 
děti v podstatě nemohly plnohodnotně trénovat, a tak každý hráč byl 
nucen se s omezením vypořádat po svém. S nastupujícím jarem a pří-
chodem lepšího počasí se situace výrazně zlepšila a mohly tak začít 
venkovní tréninky a s ním spojené zápasy včetně turnajů. Chuť a nad-
šení nejen dětí bylo obrovské, každý chtěl nasát tréninkovou atmosfé-
ru. Vzhledem k  tomu, že tréninkové prostory se nachází hned vedle 
cyklostezky a  sportovního areálu, podařilo se nám během jednoho 
měsíce navýšit počet hráčů až na 25! Trénovali jsme 3 x týdně, součás-
tí tréninku byly i přátelské zápasy. Na jaře jsme uspořádali dva turnaje, 
z nichž první se konal přímo na Hluboké a druhý v Domažlicích. Další 
dvě akce proběhly na podzim, kdy se měli možnost hráči podívat i do 
Prahy. Závěrečný turnaj se konal na Hluboké společně s vyhlášením 
týmů a rozdáním cen. Velkou podporou byli i rodiče všech zúčastně-
ných týmů, kteří vytvořili pro dětí podporu včetně cateringu pro naše 
nejmenší.

Děkujeme rodičům a těšíme se na sezonu bez covidu

Na průběhu letošní sezony 2021 se bohužel mezi dětmi hodně pode-
psal COVID-19. 

Přes zimu děti v podstatě nemohly plnohodnotně trénovat, a tak kaž-
dý hráč byl nucen se s omezením vypořádat po svém. S nastupujícím 
jarem a příchodem lepšího počasí se situace výrazně zlepšila a mohly 
tak začít venkovní tréninky a s nimi spojené zápasy včetně turnajů.

Chuť a nadšení nejen dětí bylo obrovské, každý chtěl nasát tréninko-
vou atmosféru. Vzhledem k tomu, že tréninkové prostory se nacházejí 
hned vedle cyklostezky a sportovního areálu, podařilo se nám během 
jednoho měsíce navýšit počet hráčů až na 25! Trénovali jsme třikrát 
týdně, součástí tréninku byly i přátelské zápasy. 

Na jaře jsme uspořádali dva turnaje, z  nichž první se konal přímo 
v Hluboké nad Vltavou a druhý v Domažlicích. Další dvě akce se usku-
tečnily na podzim, kdy se měli možnost se s hráči podívat i do Prahy. 
Závěrečný turnaj se konal doma na Hluboké společně s vyhlášením 
týmů a rozdáním cen. 

Velkou podporou byli i rodiče hráčů všech zúčastněných týmů, kteří 
vytvořili pro dětí podporu včetně cateringu pro naše nejmenší.

U7 zhodnocení sezony

Vladimír Salaba
hlavní trenér

Jan Vopátek
asistent trenéra
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Michal Kubát
asistent trenéra

Radek Drmota
asistent trenéra
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Loni na podzim nás postihla neočekávaná událost – covidová opatře-
ní. Díky nim jsme nemohli trávit zimní přípravu v tělocvičně. Vyhlásili 
jsme dva tréninky týdně venku a v pálkařské hale. Trénovali jsme i za 
mrazu, sněhu. Vydrželi jsme celou zimu. Díky omezeným podmínkám 
jsme se zaměřili na pálku a fyzičku. U9 se staly odolnějšími hráči a se-
bevědomými pálkaři. Na jaře se opatření uvolnila, trénovat se moh-
lo, zápasy ještě ne. Začali jsme tedy častěji a více trénovat – třikrát 
týdně. Upevňovali jsme pálku a zahájili výstavbu obrany. Každý hráč 
se naučil vnímat svůj švih a  porozumět technice. U9 švihaly dobře 
technicky a silně. Výsledkem byla produktivita každého hráče v útoku 
a rozdílové dlouhé odpaly. 

V  červnu se prakticky zčistajasna bez dlouhých příprav uskutečnil 
Český baseballový pohár Čechy za účasti 8 týmů. Ve všech zápasech 
jsme nastřádali velké množství doběhů a  postoupili do finále proti 
Eagles Praha. První směny jsme byli svazováni nervozitou, ale od sta-
vu 3:8 se hlubocký pálkařský válec rozjel a zápas jsme otočili na 16:8. 
Dosáhli jsme krásného 1.místa.

O  prázdninách bývá nejlepší počasí na baseball. Na jejich počátku 
a na konci byly U9 spolu na společných soustředěních. Překvapivě 
hojně si chodily zatrénovat i během dobrovolných tréninků, které byly 
během celých prázdnin. Našim cílem bylo hrát pěkný útočný baseball 
i na MČR U9, které jsme také pořádali na Hluboké. 

Turnaj to byl těžký, zábavný a hojně obsazený za účasti 18 týmů. Nej-
větší konkurencí v základní skupinové fázi byly pro nás Třebíč Nuclears. 
Krásné utkání jsme zlomili v jeho polovině. Podobný průběh měl i klíčo-
vý čtvrtfinálový zápas proti Tempu Praha. V semifinále nás čekal sou-
peř s výbornou defenzívou Draci Brno. Obrany hrály prim na počátku 
utkání, poté jsme vážně nakročili a získali pěkný náskok. V posledních 

dvou směnách se Draci vybičovali k  fantastickému obratu a  zvítězili 
12:11. I tak to byl náš nejlepší výkon během celé sezóny. Standard jsme 
udrželi i  v  zápase o  3.místo proti Rytířům Trutnov. Zápas jsme měli 
pevně v  rukou a dokráčeli k odměně za pracovitý přístup v podobě 
úžasných bronzových medailí. Podařilo se nám získat první umístění na 
bedně v mládežnických kategoriích v historii Sokola Hluboká. 

Tréninky, zápasy, turnaje, porady. To vše byla týmová práce. Všechny 
kluky a holky z týmu vyzdvihuji za soustředěný a pracovitý přístup 
v průběhu zimní přípravy a celé sezóny. Tréninky jsme mohli většinou 
pojmout i individuálněji díky velké podpoře trenérů – rodičů či rodi-
čů – trenérů. Pravidelně či průběžně se podílela celá plejáda: David 
Lískovec, Vláďa Salaba, Alenka Lískovcová, Hanka Machartová, Honza 
Ziegelbauer, Michal Kubát, Dušan Hanzal, Michal Pirgl, Petr Mužík, To-
máš Simbartl a další. Všem velmi děkuji

U9 zhodnocení sezony

Martin Macháček
hlavní trenér

11

Radek Drmota
hlavní trenér

Michal Kubát
asistent trenéra

Vladimír Salaba
asistent trenéra
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U11 zhodnocení sezony

13

Martin Macháček
hlavní trenér

Hlubocké U 11 vletěli do středočeské regionální soutěže jako čerstvý 
vítr, který se soupeřům v základní části nepodařilo zkrotit. V regionu 
hrály týmy: Sabat Praha, Kotlářka Praha, Eagles Praha, Tempo Praha, 
Sokol Hluboká a  Miners Kladno. Hrálo se systémem dvakrát každý 
s  každým. To znamená 10 zápasů na začátek sezóny. Hluboká do-
kázala soupeře porazit v 8 utkáních. Jediné dvě prohry jsme utržili 
jednou s Kotlářkou a jednou s Miners Kladno. Celkově jsme v regionu 
vybojovali první místo.

Následoval Turnaj ČBP Čechy. Hrálo se o hodně a sice o přímý postup 
na MČR bez nutnosti kvalifikačního turnaje. Hluboká opět excelova-
la, když si hned na začátku připsala dvě výhry nad Sabatem Praha 
a týmem Baseball Plzeň. Ovšem poté přišly opět týmy Miners Kladno 
a Kotlářka, které nám dvěma výhrami vzali ambice na přímý postup 
na MČR. Hluboká v turnaji obsadila krásné 3. místo.

Kvalifikační turnaj v první polovině září ukázal, že Hluboká stabilně 
patří mezi 8 nejlepších týmů v  republice. Nejprve jsme vyhráli vel-
mi obtížný a těsný souboj s Ježky Jihlava výsledkem 8:7, poté jsme 
vyhráli zápas proti Tempu Praha výsledkem 6:3, následovala prohra 
s Olympií Blansko 2:15. Nakonec turnaje jsme museli vyhrát nad Ea-
gles Praha, jinak bychom na MČR nepostoupili. V první polovině utká-
ní jsme se trápili na kopci ale nakonec jsme našli na Eagles recept 
a těsně jsme vyhráli 5:4. z kvalifikačního turnaje jsme si odvezli 2 mís-
to a tím i postup na MČR v Třebíči.

24.9 – 26.9 se v areálu Na hvězdě v Třebíči konalo MČR. Hlubocké je-
denáctky do tohoto vrcholu sezóny nastoupili ve skupině proti Třebíč 
Nuclears, Miners Kladno, a Olympii Blansko. První den jsme přitom 
v bezesporu divácky nádherných utkáních utržili hned dvě porážky. 
První s Třebíčí 5:1, kdy se nám příliš nedařilo v útoku a druhá s Klad-
nem, kdy jsme celý zápas byli ve vedení 5:1 a v dohrávce zápasu jsme 

si v  obraně vybrali dvě chyby vnitřních polařů. Kladenští tyto chy-
by dokázali velmi tvrdě potrestat. Konečné skóre 6:5. Oba dva týmy 
(Třebíč a Kladno) se mimochodem od dva dny déle utkali ve finálo-
vém souboji.

Druhý hrací den jsme hráli s  dosavadním mistrem republiky Olym-
pií Blansko. Opět to byl nervy drásající zápas, kdy rozhodovaly malé 
věci. Sokol v  tomto utkání dokázal uhájit vedení a  výhru 2:1. Velmi 
dobře se na nadhazovacím kopci prosadil Matouš Mlýnek, který sou-
peře do poslední chvíle velmi dobře držel.

Nedělní zápas proti Drakům Brno o páté místo, byl nádherný base-
ballový svátek Kluci hráli velmi pěkný baseball do posledního balónu. 
Do poslední směny jsme nad Draky vedli 3:1. Poslední směna zna-
menala obrat ve prospěch Draků na 4:3. Sokol dokázal v dohrávce 
zápasu na 2 auty naplnit všechny mety a rozhodnout tak měl poslední 
balón, který bohužel skončil bráněním v chycení balónu ve prospěch 
Draků Brno. Sokol tak obsadil konečnou 6 příčku. Je až neuvěřitelné, 
na jakou úroveň se hlubocký baseball posunul za poslední rok.

Na konci sezóny byly po zásluze ohodnoceni tito hráči:

• Nejlepší nadhazovač základní části: Václav Zeman 
• Nejlepší nadhazovač kvalifikace a MČR: Matouš Mlýnek 
• Nejlepší pálkař: Robert Heltzel
• Nejlepší outfielder: Petr Mužík
• Nejlepší catcher: Martin Macháček
• Nejužitečnější hráč sezóny (MVP): Augustin Plátenka

Za realizační tým U11 v sezóně 2021 Martin Macháček, Tereza Jílková, 
Jan Novotný

Aleš Truneček
asistent trenéra
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Letošní zimní příprava byla pro všechny hráče a  trenéry úplně jiná, 
než jsme byli zvyklí...Místy spíše nebyla, než aby probíhala...Protože 
jsme ale sportovci, vzali jsme danou situaci z druhé strany a trénovali 
za daných podmínek venku celou zimu....Program tréninků se přizpů-
sobil podmínkám, času a celá zimní příprava až na výjimky probíhala 
venku po skupinkách....Součástí byly i dvě jednodenní běžkařská sou-
středění na Horské Kvildě. Samotná baseballová sezóna se rozběhla 
se značným zpožděním a  rozpis turnajů a zápasů se musel upravit. 
I  tak hráči odehráli všechny zápasy v  jihozápadní oblasti, zúčastnili 
se Českého baseballového poháru a  podařilo se jim probojovat na 
MČR mezi TOP 8 týmů z celé ČR. Kluci měli to štěstí, že některé velké 
turnaje se odehráli v  domácím prostředí a  mohli tak zažít krásnou 
domácí atmosféru včetně podpory publika z  tribuny. Někteří hráči 
měli možnost vyrazit s akademií na turnaj do Itálie, odehrát evropský 
turnaj EBT v Třebíči, rozehrát se na konci prázdnin na Back2school 
a zakončit sezónu v Barceloně. 

U13 zhodnocení sezony
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Aleš Truneček
asistent trenéra

Ondřej Konvalinka
hlavní trenér
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Příprava celého týmu byla poznamenána vládními opatřeními proti 
COVID-19 již v zimní části, kdy jsme museli trénovat v omezených pod-
mínkách. Proto nám na začátku jarní části chyběla atletická příprava.

Nicméně první dvojzápas s Plzní byl tak trochu tréninkový, protože 
jsme měli k dispozici pouze 7 hráčů.  Celek jsme doplnili hráči Plzně, 
kteří by jinak seděli v  dugoutu soupeře. Celkový počet hráčů nám 
nicméně zasahoval do celé sezony, v jejímž průběhu jsme museli im-
provizovat a často překládat zápasy.  A to jak z důvodů nedostatku 
hráčů, tak z důvodů karantén a nemocí. Naštěstí nám trenéři U 13 půj-
čovali hráče, abychom mohli odehrát i ty nejdůležitější turnaje.

Hned prvním jarním turnajem byl Český baseballový pohár, hraný 
v  Eagles Parku Praha. Na tomto turnaji bylo pro nás nejdůležitější 
umístění do 6. místa, které bylo klíčové k postupu na kvalifikaci na 
Mistrovství ČR.

První zápas hraný s Tempem Praha ukázal, kdo bude vládnout české 
U15 v této sezóně. Výsledek 2:12 to potvrdil. S Kladnem jsme odehráli 
infarktový zápas s výhrou 9:8, dalším soupeřem byla opět Plzeň, kte-
rou jsme porazili 7:5. To stačilo na boj o 5. místo se Sabatem. Tam šli 
na kopec kluci z U13, nicméně prohra 4:18 už nám tolik nevadila, cel-
kové 6. místo nám zaručilo kvalifikaci Mistrovství ČR.

Další regionální dvojzápas jsme sehráli s Eagles Praha, kde jsme sice 
prohráli, ale po vyrovnaných zápasech 5:6 a 8:10. To ale bylo zápaso-
vě vše z naší jarní části vzhledem k již zmiňovaným důvodům.

Poslední srpnový prodloužený víkend jsme výborně odehráli turnaj 
„Suma Pony League“ v Eagles Parku Praha. Z mého pohledu to byl nej-
lepší výsledek roku!  A  kdyby nepromluvilo počasí, a  nezkrátilo pro-
gram, tak jsme měli na umístění v TOP 3. V prvním zápase ve čtvrtek 
jsme smetli Sabat Praha 15:0. V dalším utkání nás Hroši Brno porazili 4:11. 
Pak začalo pršet a klíč pro postup do semifinále byl změněn pořadate-

lem. Proto i další výborné výsledky, a to výhry s Bleskem Jablonec 4:0, 
a následně s Kotlářkou Praha 12:3, stačily pouze na 5. místo v turnaji. 

Kvalifikace na Mistrovství ČR opět v Eagles Parku Praha, kde jsme le-
tos byli téměř jako domácí :-), se nám nevydařila. To, že jsem kvůli ne-
moci nemohl být přítomen a že několik hráčů ulehlo s nemocí jako já, 
neomlouvá výsledek. Kvalifikaci odehráli většinou hráči U13, ale ales-
poň jednu výhru jsme mohli vybojovat… Takže výsledky 4:12 s Draky, 
7:15 s Eagles a 1:7 s Technikou nebyli povzbudivé. Blíže hodnotit tento 
turnaj kvůli onemocnění nemohu.

Poslední turnaj sezony pro nás bylo MČR B ve Spáleném Poříčí. Nádher-
né počasí podtrhlo výkon všech hráčů. A tak výhry nad Kladnem 12:2 
a 15:6 nad Arrows Ostrava ze soboty byly odměnou. V neděli jsme se 
tahali o každý bod s Plzní, ale vítězství 8:7 nám zajistilo pohár a 1. místo. 

Jediné domácí utkání jsme ještě 3. října stihli ze Sabatem Praha, kdy 
jsme po dvou výhrách ukončili letošní sezonu.

Mé celkové hodnocení po logisticky náročné a hráčsky neúplné sezoně 
je dobré. Nicméně nás čeká hodně práce na baserunningu. Potřebuje-
me posílit horní části těla pro pálku, to je asi největší cíl do další sezóny.

Jinak děkuji samozřejmě hráčům a  Vojtovi Vlachovi, že to nevzdali, 
a v této náročné době dál jdeme po společné cestě k dalším vítězstvím.

Sestava hráčů pro rok 2021: 

• Blažek Lukáš, Borovec Hugo, Cajz Michal, Cirhan Jáchym, Hajný On-
dřej, Cládek Vít, Špilauer Jakub
• z U13 Kubát Matěj, Lavička Filip, Sekyrka Jan, Mlýnek Šimon, Chomý 
Lukáš, Rego Adrian

Hlavní trenér Zdeněk Hajný

U15 zhodnocení sezony
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Václav Kapr
asistent trenéra

Zdeněk Hajný
hlavní trenér

Viktor Lavička
asistent trenéra
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Malý tým s velkým srdcem!

I letošní sezona pokračovala ve znamení mnohých omezení v důsledku 
pandemie Covid-19.  Ale tentokrát jsme byli rádi, že se nám sezóna 
rozjela bez omezení a my jsme mohli odehrát mnoho krásných zápasů.

Vzhledem k tomu, že i letos se tým U18 přihlásil do pražského přeboru, 
sezóna nám začala již na konci dubna. Kluci se postupně utkali se všemi 
pražskými týmy hned dvakrát a podařilo se nám odehrát velmi vyrov-
nané zápasy. V pražském přeboru jsme skončili na krásném 3. místě. 
Naše síly nestačili pouze na Eagles Praha a Sabat Praha. Tento hezký 
výsledek nám zaručil účast na Mistrovství ČR.

Ještě před prázdninami nás čekal ČBP U18, který se letos konal v Brně. 
I když hlubocké osmnáctky mají pouze 8 hráčů a vždy musíme prosit 
mladší hráče o pomoc a doplnění týmu, kluci ve velmi kvalitní konku-
renci předváděli vyrovnané výkony, za které se určitě nemusíme stydět. 
Mnohokrát nám výhra unikla jen o bod. V ČBP jsme skončili na krásném 
5. místě a z Brna jsme si sice neodvezli žádnou medaili, ale i tak jsme 
měli z našich výkonů dobrý pocit a domů jsme se vraceli spokojeni.

Prázdniny jsou vždy ve znamení 
dovolených a  odpočinku, ale já 
jsem byl mile překvapen, že kluci 
nelenili a chodili poctivě trénovat 
i v čase volna. Po prázdninách nás 

čekal vrchol sezony, kterým je Mistroství České republiky, které se 
letos konalo v Praze na hřišti Tempa. I když šli kluci do tohoto turnaje 
naplno, malý počet hráčů a tím pádem nemožnost střídání, nás stály 
hodně sil, které nám vždy v závěru zápasu chyběli.

A tak jsme si z tohoto turnaje odvezli pouze 6. místo. Ale pro mě to 
byla ukázka úžasné bojovnosti, soudržnosti a přátelství. Bylo krásné 
sledovat, jak se můj mini tým snaží porazit široký kádr hráčů v týmech 
soupeře.

Vím, že letošní sezona nebyla lehká, ale s pomocí kluků z EXL jsme 
to zvládli. Jsem moc rád, že jsem letos mohl právě já vést tento malý 
tým s velkým srdcem!

U18 zhodnocení sezony

Jan Špilauer
asistent trenéra
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Uplynulou sezónu můžeme z  pozice klubu Sokol Hluboká hodnotit 
dvěma základními atributy: Jako sezonu přelomovou a  jako sezonu 
v  dosavadní historii celku jednoznačně nejúspěšnější. Všechny cíle, 
které si vedení týmu před sezónou dalo, tedy doplnit tým tak, aby 
byl v extralize konkurenceschopný, udržet extraligové angažmá i pro 
příští sezónu a vybojovat případně účast v TOP 6, se podařilo napl-
nit. Nad očekávání se tým probojoval do TOP 4 a obsadil konečné 
4. místo. To se dosud v celé historii týmu nepodařilo a sezonu proto 
můžeme považovat jako historicky nejúspěšnější!  

Co je ale důležitější než konečné umístění je to, že tým ukázal svůj 
potenciál sportovní, realizační i  organizační, že dokázal vybudovat 
po všech stránkách fungující extraligový subjekt, který jako nováček 
překvapil po stránce sportovní, ale, ekonomickým a technickým limi-
tům navzdory, přišel mj. i s inovacemi v oblasti PR, medializace a live 
přenosů, které vedly k zlepšení diváckého servisu a propagaci celku, 
města i našeho sportu.

Hráči 

Týmu Sokola Hluboká se podařilo v sezóně předešlé po šestnáctile-
tém působení v 1. lize vybojovat účast v extralize. Základ týmu tvo-
řili hráči, většinou vlastní odchovanci, kteří vybojovali Extraligu, jsou 
s týmem spojeni dlouhodobě už od svých žákovských a juniorských 
let, ale chyběla jim dosud jakákoliv zkušenost z Extraligy či jiných vyš-
ších soutěží.  

Bylo proto nezbytné posílit hráčsky i trenérsky tým o kvalitní hráče 
s extraligovými či mezinárodními nebo reprezentačními zkušenostmi. 

Druhou skupinu hráčů proto tvořili vlastní odchovanci, kteří již půso-
bili na hostování například v jiných extraligových týmech a soutěžích 

a přinesli do týmu dovednosti, zkušenost a nadhled (Martin Mužík, 
Matěj Vlach a Petr Vojta) a tvořili rovněž spojnici mezi základem týmu 
a třetí skupinou, kterou byli hráči příchozí, bez dosavadních vazeb na 
tým, ale s vysokou prověřenou výkonností a extraligovými či repre-
zentačními zkušenostmi (Jan Novák) a zkušenostmi ze soutěží v ba-
seballově vyspělých zemích (Roemer, Parsons, Boyce).     

Za klíčový aspekt proto můžeme považovat fakt, že se podařilo uza-
vřít kontrakty se zkušenými zahraničními hráči, jako byli Wesley Roe-
mer, William Parsons a James Boyce, a implementovat je do struktury 
týmu tak, aby byl maximálně využit jejich potenciál hráčský i  jejich 
role lídrů a mentorů mladších hráčů a minimalizovat jazykové a další 
bariéry.  V  tom sehráli důležitou roli zkušení odchovanci, kteří mají 
extraligové zkušenosti. Jako nesmírně důležitý úkol, který se podařilo 
stoprocentně splnit, proto byl návrat Martina Mužíka a Matěje Vlacha 
z jejich extraligových angažmá. Oba se stali lídry týmu s vynikajícími 
osobními statistikami a příkladnou bojovností.

Jako třetí herní aspekt, který se podařilo naplnit, byla nutnost posílit 
tým na nadhozu. Na tomto postu předváděli výborné výkony všichni 
tři zahraniční hráči, ale klíčem k vynikajícímu stratu do sezony bylo 
především angažmá dosavadního hráče Kotlářky Praha a reprezen-
tačního nadhazovače Jana Nováka, který především v první části se-
zóny do svého zranění dominoval individuálním statistikám a přinesl 
do týmu bez extraligových zkušeností potřebný klid a sebevědomí.  

Vedle individuálních hráčských dovedností, které s  sebou noví hrá-
či přinesli, je třeba vyzdvihnout fakt, že celek hned od přípravných 
zápasů a  začátku základní části Extraligy fungoval jako kompaktní 
tým. Bylo evidentní, že příchod hráčů s mezinárodními zkušenostmi 
působí pozitivně na přístup a vývoj mladších hráčů, jejichž výkony se 
v  průběhu sezóny zlepšovaly. Pro budoucnost týmu je důležité, že 

zhodnocení sezony

Zdeněk Josefus, 
hlavní trenér
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již dnes mají patnácti, šestnáctiletí hráči jako Lukáš jelínek či Michal 
Malát, extraligovou výkonnost a potenciál být budoucími lídry týmu.   

Trenéři a realizační tým

Nezbytnou podmínkou úspěchu extraligového angažmá bylo posíle-
ní trenérského a  realizačního týmu. K  týmu přišli jako hlavní trenér 
zkušený Zdeněk Josefus a jako trenér pro vnitřní pole zkušený hráč 
a trenér Petr Baroch. Doplnili tak trenéra Michala Kapra, který v týmu 
působil i v přechozích sezónách. 

Posílen byl i realizační tým, protože extraligové angažmá s sebou lo-
gicky přineslo zvýšené nároky na logistické zabezpečení, ale přede-
vším oblast marketingu, PR a medializace.  Proměnou prošly webové 
stránky týmu a kanály týmu v prostoru sociálních sítí, o něž se stará 
Kateřina Petroušková a její tým, po celou dobu extraligy dostávaly ne-
jen specializované portály, ale i další média včetně regionálních pravi-
delné informace formou tiskových zpráv a rozhovorů z pera Františka 
Kotrby, několik utkání navštívili sportovní redaktoři regionálních mé-
dií. Tiskové zprávy pravidelně přebírali i české specializované weby. 
Přenosy z domácích utkání byly streamovány a zpřístupněny přes ka-
nály týmu i ČBA a rovněž live přenášeny regionálním televizním for-

mátem Televize Jižní Čechy.  Jako divácky velmi akceptovaný servis, 
který prohlubuje kontakt s diváky, je třeba zmínit živé komentování 
přenosů dvojicí Jan Kolář a Milan Mařík. Utkání nadstavby byla ko-
mentována hlasatelem i přímo na sportovišti.

Ekonomika a technické zajištění týmu

Zcela klíčovým úkolem především pro starostu Sokola a  předsedu 
týmu Davida Šťastného bylo ekonomické zajištění chodu týmu se 
sezónním rozpočtem 3 miliony korun. To se panu předsedovi a jeho 
týmu i přes nepříznivou společensko-ekonomickou situaci, v níž se 
naše společnost v posledních dvou letech nachází, bezezbytku poda-
řilo. Stejně tak došlo i ke zlepšení zázemí hřiště, úpravy hrací plochy 
a časomíry. Cílem v  této oblasti je pro příští období především vy-
budování umělého osvětlení, které by umožňovalo večerní tréninky 
a mistrovská utkání, která tím získávají na atraktivitě, a hygienického 
zázemí. Podařilo se též zajistit odpovídající tréninkové podmínky pro 
jednotlivé herní činnosti. 

Na tomto místě se sluší poděkovat za podporu a pomoc Městu Hlubo-
ká nad Vltavou, Sokolu Hluboká nad Vltavou jako mateřskému spolku, 
Jihočeskému kraji a všem sponzorům, donátorům a podporovatelům. 

21



Protiepidemická a zdravotnická opatření

Průběh našeho pracovního, osobního i  sportovního života od břez-
na 2020 významným způsobem ovlivňuje probíhající pandemie CO-
VID-19. Tým v tomto smyslu přijal a implementoval všechna potřeb-
ná opatření, za něž nesli hlavní odpovědnost covid manažeři Ondřej 
Konvalinka a Kateřina Maříková a trenéři, kteří svou roli bezezbytku 
zvládli. V týmu nedošlo k hromadnému výskytu onemocnění, který 
by ohrozil tréninkovou přípravu nebo mistrovská utkání, což je v kon-
textu vrcholového sportu známkou odpovědného přístupu všech, re-
alizačního týmu i samotných hráčů! 

Týmu se v sezóně téměř vyhýbala zranění, jež by dlouhodobě ovlivni-
la výkony jednotlivých hráčů s výjimkou klíčového nadhazovače Jana 
Nováka, který musel kvůli zranění ruky závěr sezóny vypustit a přišel 
tak o několik utkání nadstavbové části.  I to je známkou dobré práce 
fyzioterapeutky Kateřiny Maříkové.  

Průběh sezóny po sportovní stránce  

Příprava

Zrekapitulujeme-li průběh sezóny po sportovní stránce, můžeme kon-
statovat postupné zlepšování individuálních výkonů jednotlivců i tý-
mového projevu mužstva. Cílem bylo nejen přivést individuality, jež 
by doplnily stávající celek s prvoligovými zkušenostmi, ale především 
vytvořit mužstvo s týmovým duchem a pozitivním nábojem. A dá se 
říci, že v průběhu sezóny postupně splývaly rozdíly mezi hráči s prvo-
ligovými zkušenostmi, a posilami, které byly patrné třeba v příprav-
ných utkáních před sezonou s Hrochy Brno a Třebíč Nuclears.   

Základní část

Pozitivně musíme hodnotit vstup do sezony, který jsme jako nová-
ček bez zkušeností jednoznačně zvládli a to i přes úvodní kontumační 
prohru s Eagles Praha. Porážku od zeleného stolu jsme jim ale do-
kázali vrátit domácím vítězstvím 7:0. V neděli 11. dubna 2021 tak so-
kol Hluboká získal své první extraligové vítězství a do konce základní 
části jich vybojoval ještě šestnáct. Dokázali jsme vyhrát sérii s Tem-
pem Praha 3:0, s Draky Brno 2:1, dále s Jabloncem, Olympií Blansko, 
Kotlářkou Praha, s Třebíčí Nuclears, prohráli jsme sérii s Cardion Hro-
chy Brno 1:2, s Arrows Ostrava 0:3. Ve druhých sériích jsme prohráli 
1:2 na zápasy s Eagles a Draky Brno a 0:3 s Arrows Ostrava, ale 2:1 
jsme porazili Cardion Hrochy Brno a Tempo Praha. 

Po základní části jsme tak splnili naše základní cíle, udržet pro Hlubo-
kou Extraligu a pokusit se postoupit do TOP 6. Získali jsme na jejím 
konci 17 vítězství a 10 proher a skóre 134:127, které v kontextu ostatních 
týmů ukazovala na dobrou hru v obraně a horší efektivitu na pálce. 

Nadstavbová a finálová část

V nadstavbové části jsme se setkávali s pěti nejlepšími celky Extraligy 
a podařilo se nám získat šest vítězství, která nás posunula na čtvrté mís-
to před Tempo Praha a Cardions Hrochy Brno a hned při své extraligové 
premiéře jsme se tak dostali do play off o  mistrovský titul. Výsledky 
nadstavbové části při šesti vítězstvích a devíti prohrách a skóre 71:84 
ukazují na dlouhodobou potřebu zlepšovat především naši útočnou fázi.  

Ve finálové TOP4 byli v play off naším soupeřem úřadující mistři Draci 
Brno, kteří před vyřazovacími boji svůj celek ještě posílili o vynikající 
importy. Ve dvou utkáních jsme s nimi po krásném boji prohráli 6:2 a 1:6, 

zhodnocení sezony
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a protože se nehrálo utkání o třetí místo, obsadili jsme ve svém prvním 
extraligovém ročníku celkově čtvrté místo za favorizovanými suverény 
Extraligy Arrows Ostrava a Draky Brno, a dva body za Eagles Praha.

Celkové hodnocení a závěrečná rekapitulace sezóny 2020/2021 ex-
traligového baseballového týmu

Sokol Hluboká, muži A

• Konečné čtvrté místo z deseti týmů Extraligy

Na galavečeru České baseballové asociace ČBA byli vyhlášeni nej-
lepší hráči Extraligy. Za Sokol Hluboká získali individuální ocenění 
tito hráči a rozhodčí:

• Jan Novák jako nejlepší nadhazovač Extraligy
• Martin Mužík jako nejlepší pálkař Extraligy
• Tomáš Špilauer jako rozhodčí roku Extraligy   

Ocenění hráčů baseballového týmu mužů na závěrečnému galave-
čeru Sokola Hluboká: 

• Jan Novák jako nejlepší nadhazovač
• Martin Mužík jako nejlepší pálkař a hráč s největším počtem home-
runů (HR)

• Vasil Zhupanin jako nejužitečnější hráč (MVP)
• Kamil Miranda jako skokan roku – hráč s největším výkonnostním 
zlepšením 
• Martin Macháček jako nejlepší suplující pálkař (DH) 

Cíle pro příští sezónu

Toto umístění musíme hodnotit na jednu stranu jako nečekaný 
úspěch, na stranu druhou jako motivaci a závazek do sezóny nad-
cházející. Podařilo se nám splnit a překonat předsezónní dílčí cíle, 
vytvořit kompaktní tým, který je schopen hrát i  s  těmi nejlepšími 
extraligovými týmy. Sbírali jsme zkušenosti, stali jsme se překvape-
ním minulého ročníku Extraligy, o to lépe na nás budou připraveni 
soupeři v ročníku dalším! Naším jednoznačným cílem je proto nyní 
na základech současného týmu dobudovat a doplnit sestavu o  in-
dividuality na postech a v herních činnostech, kde vidíme největší 
nedostatky, a kompaktní tým připravit na minimálně stejně úspěšné 
angažmá, jaké se nám podařilo v minulé extraligové sezóně. Tedy 
probojovat se do TOP 6 a pokusit se o TOP 4. K  tomu využijeme 
osvědčených modelů individuální i kolektivní přípravy, jak jsme je již 
aplikovali v  sezóně minulé. Chceme zlepšit některé herní činnosti, 
zastupitelnost na jednotlivých postech pro větší vyrovnanost uvnitř 
týmu a  kompaktnost celkového herního stylu. V  ještě větší míře 
chceme dávat prostor talentovaným juniorům, kteří mají potenciál 
stát se postupně klíčovými hráči týmu.   
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Jak všichni víme, covid zasáhl do sportování i v letošním roce. Všichni 
jsme si museli nalézt nějakou alternativní metodu, abychom naše svě-
řence udrželi v kondici. Juniorky a kadetky od ledna do začátku dub-
na posilovaly on-line (28 hodin). Když to situace dovolila, trénovalo se 
ve venkovní pálkařské hale nebo na čerstvém vzduchu. Pod vedením 
Dušana Hanzala holky absolvovaly několik mini soustředění. Klasické 
tréninky na softballovém hřišti jsme mohli zahájit až v dubnu. 

První dva turnaje jsme pořádali na Hluboké a nastoupili do nich s ver-
vou, ale postupně energie ubývalo. Věkově nedáme dohromady celý 
tým juniorek, a tak je doplňují kadetky, které tím pádem hrají dvě sou-
těže. To jim sice přináší více zkušeností, ale zároveň ubírá sil a vysky-
tují se zranění. Bohužel jsme tedy nebyly schopny dohrát juniorskou 
soutěž až do konce, a tak pro nás sezona skončila již poslední týden 

v srpnu. Kadetky ještě bojovaly o postup na MČR, ale v poslední záři-
jové bitvě bylo úspěšnější Blansko. Přesto, že jsme neobsadily před-
ní příčky, holky měly co ukázat a skvěle reprezentovaly náš klub. Po 
skončení sezony nebyly tréninky tak intenzivní, protože bylo potřeba 
také volný čas věnovat škole.

Juniorky hrály 2. ligu pod hlavičkou Hluboké a kadetky Superligu pod 
hlavičkou SC Pigs Trhové Sviny.

I v letošním roce bylo otevřeno STM (středisko talentované mládeže), 
které vedl Dušan Hanzal a Václav Petřík. Dušan též založil Nadhazo-
vací akademii SC Pigs Trhové Sviny, která pomáhá s nadhozem i hlu-
bockým hráčkám.

STM: Dušková, Dvořáková, Kundrátová

Reprezentace:

U15 Petra Dušková (série přátelských utkání v Itálii)

U18 Karolína Dvořáková (Mistryně Evropy 2021, nominace na MS Peru 
– Lima – prosinec 2021, vybrána do reprezentace U22 pro rok 2022)

Kadetky: 

Hluboká: Dušková Petra, Hasmanová Karolína, Klangová Bára, Kun-
drátová Karolína, Malafová Lucie, Lískovcová Anna

Pigs Trhové Sviny: Čermáková Andrea, Filková Tereza, Jandová Patri-
cie, Nedorostová Nikol, Škrnová Tereza, Švamberová Andrea

Sezimovo Ústí: Koubová Tereza

juniorky/kadetky zhodnocení sezony

Lenka Dvořáková
hlavní trenér
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Juniorky: 

Hluboká: Blažková Lucie, Dušková Petra, Fuková Veronika, Hasma-
nová Karolína, Klangová Bára, Kundrátová Karolína, Machová Eliška, 
Nejezchlebová Anežka

Pigs Trhové Sviny: Filková Tereza, Hanzalová Tereza, Jandová Patri-
cie, Nedorostová Nikol, Škrnová Tereza 

Sezimovo Ústí: Handlová Ema

Děkuji Jardovi Duškovi, který je nedílnou součástí juniorského i kadet-
ského týmu, děkuji rodičům, kteří vypomohli s dopravou a věnovali 
svůj čas pro podporu našeho softballu.

Ráda bych poděkovala také Vaškovi Petříkovi (SC Pigs Trhové Svi-
ny), který se rozhodl ukončit od příštího roku svou činnost v softballu. 
Moc si cením jeho práce. Svůj volný čas věnoval několik let kadetkám 
i  juniorkám současně, byl koordinátorem STM a mou oporou při or-
ganizaci turnajů, výjezdů na turnaje, řidičem. Věřím, že jako my, bude 
rád vzpomínat na léta, která se softballem prožil. Děkujeme, Vašku!

Děkuji Davidu Šťastnému a všem, kteří nám vytvářejí skvělé podmín-
ky pro trénování.

Vize 2022: Liga juniorek, Superliga kadetek
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My softballové šelmy z Hluboké chceme do A

V roce 2020 jsme dokázaly, s ohledem na posledních pár uplynulých 
let, neuvěřitelné, neřku-li rovnou nemožné. My Šelmy z Hluboké jsme 
stále ve hře a nejsme jednoduchým soustem pro ostatní týmy. V sezoně 
2020 jsme jasně ukázaly, že rozhodně nepatříme na chvost žebříčku. 

Naše novicky vytasily zoubky, přestaly dělat běžné chyby a začaly 
hrát softbal. Tím se stalo, že hned v prvním turnaji pod vedením Mi-
chala Pirgla, jsme dokázaly, že umíme vyhrávat. Turnaj jsme si užily a 
se super pocitem jsme se mohly vrhnout do sezony 2020, i když nám 
ji znepříjemňovala stejně jako ostatním celosvětová koronavirová kri-
ze a opatření s ní související.

V turnajích už pod vedením Milana Maříka a jeho občasného asistenta 
Michala Kubáta jsme se dokonce v jednom případě vyšvihly po lítém 
boji s Painbusters až na první místo. 

Ne v každém turnajovém klání se nám tak dařilo. V každém jsme však 
předvedly, že něco umíme. Naše něco se občas ukázalo nedosta-
tečným a po posledním turnaji jsme klesly na třetí místo společně s 
nedalekými Ledenicemi. O postupu do vyššího turnaje rozhodlo až 
čtvrté kriterium. Měly jsme stejně bodů, měly jsme stejně dobrých a 
špatných umístění ve všech turnajích a měly jsme na vzájemné zápasy 
skóre 1:1. V těchto společných zápasech jsme měly více obdržených 
bodů, což nás umístilo na 4 místo v naší části turnaje. Znamenalo to, 
že jsme postoupily do finálového turnaje B nasazené jako jedničky.

Bohužel koronaviru byl silnější a pandemie náš finálový turnaj zrušila. 
My netruchlíme. My víme, že jsme se dokázaly dostat do hry a ukázaly 
jsme, co v nás je. Nebýt ve finále A nám to nepokazí, cíle se nemusí 
splnit všechny naráz. Letos jsme se rozehrály, spravily jsme si náladu 
a další rok odfoukneme covid do zapomnění. Alespoň doufáme. Co 
však víme jistě je, že naším cílem bude vylepšit skóre a dostat se do 
finálového turnaje A. 

ženy zhodnocení sezony
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Michal Kubát
asistent trenéra

Kateřina Maříková
hlavní trenér



ZŠ Vltava
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Petr Síla

Tréninky: úterý 14:00 - 15:00

Součástí klubových aktivit jsou baseballové kroužky pro děti, které v současné době vedeme na třech základních školách: ZŠ a ZUŠ Bezdrevská 3 
v Českých Budějovicích, ZŠ Hluboká nad Vltavou, ZŠ a MŠ Borek. Sezónu 2020 bohužel negativně ovlivnila koronavirová pandemie, která po led-
novém zahájení činnosti těchto kroužků už v březnu jejich činnost fakticky ukončila.

ZŠ Borek
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Petr Síla

Tréninky: středa 14:00 - 15:00

ZŠ Hluboká nad Vltavou
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Petr Síla

Tréninky: pátek 13:00 - 14:00

BASEballové kroužky
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28.1 a 19.2.2020 uspořádal oddíl Sokol Hluboká tur-
naj pro děti z kroužků Vltava, Borek a Hluboká. Tur-
naje se účastnilo 15 vybraných dětí právě z našich 
kroužku, které doplnily hlubocké U9 a U11. Zápasy se 
hrály na 30 minut 2x každý s každým. Než ale celý 
turnaj vůbec začal, děti si vyzkoušely dovednostní 
dráhu na rychlost, hod do dálky a základy pálení. Se-
stava dětí z kroužků si nevedla vůbec špatně a proti 
skutečným baseballistům “urvala” dvě výhry. Všech-
ny děti si turnaj moc užily a my doufáme, že v této 
malé tradici budeme pokračovat i nadále. 

Tímto bychom rádi poděkovali všem zúčastněným 
týmům a budeme se těšit na příští rok.

turnaj škol
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hlubocký baseballový kemp

Týden před kempem se zafinišovalo s pracemi na všech hřištích, kte-
rá byla ve finále připravena velmi dobře. Během celého pracovního 
týdne, 6.-10. července, prošla zatěžkávací zkouškou, neboť na nich 
trénovalo 82 hráčů rozdělených už tradičně do 4 kategorií dle věku. 
Usmálo se i počasí, tudíž jsme nemuseli řešit problémy s odtokem 
srážek  na hřišti B. Panovaly ideální teploty a nevadila ani tropická 
třicítka v pátek, v den, který byl věnován zápasům, soutěžím, relaxaci 
a slavnostnímu zakončení.

Tentokrát nepřijel žádný trenér pocházející z kolébky baseballu za 
Atlantikem. Jednání s dvěma adepty z rakouské ligy nedopadla kvůli 
možným problémům souvisejícím s covidem. Zahraniční obec zastu-
poval pražský usedlík z Kotlářky Australan Scott Mulhearn. Scottieho 
cvičení pro outfield se v nejstarší kategorii U15+U13 skvěle doplňovala 
s drily Arnyho Nesňala pro infieldry, pro které využíval dva nadhazo-
vací stroje. Díky těmto zlepšovákům vytvořil Arny i efektivní strojový 
pálkařský trénink pro U15+U13 i U11. Po zápřahu v pondělí a v úterý, 
převzal od středy nejstarší kategorii Ríša Kania a okořenil trénink por-
cí zábavy a soutěživosti.

Zdeněk Josefus, kterému při kempech na Hluboké prošlo už hod-
ně ročníků po sobě, nešetřil chválou nad pracovitostí a disciplínou 
letošní kategorie U11. Ta potvrdila svůj zápal a kvalitu také v zápase 
proti U13, který vyhrála po dramatické koncovce 18:16. Zdeněk byl tak 
nadšen  prací s týmem, že přislíbil pravidelnou pomoc týmu i během 
běžných tréninků.

Ve čtvrtek proběhly i další zápasy mezi kategoriemi. U9 si zahrály 
ostrý test proti U11 a U7 zase proti U9. V nejmladších dvou kategoriích 
byl potěšitelný vzrůstající počet dětí ve srovnání s předchozími lety 
a kempy. Celkem se prezentovalo 39 hráčů, z toho 32 členů  Sokola 
Hluboká, což je velmi dobrá základna pro klub.

Tréninky pro nejmladší byly zaměřené dovednostně i hravě, protkané 
celou řadou zápasů. Událostí pro ně se stalo čtvrteční spaní ve sta-
nech, okořeněné dobrodružnou stezkou odvahy. 

Naši začínající junioři a juniorky a o rok až tři roky starší kluci s extra-
ligovými zkušenostmi z jednadvacítek i dospělých tvořili polovinu z 
26 trenérů na kempu. Je dobře, že se zapojují a věnují čas menším.

30



Na výbornou opět zapadli a výkonnostně úroveň leckde i pozvedli 
přespolní hráči – plzeňští, klatovští, pražští i borečtí. S klukama ze 
západních Čech máme jen dobré zkušenosti. Jsou dobrá parta, samo-
statní a zodpovědní. Letos jako jediní spali v sokolovně. S péčí o ně mi 
významně pomohl Vasil Zhupanin.

Vážím si tohoto týdne na počátku léta, kdy se společně s hráči, trené-
ry i rodiči potkáváme na hřišti a v areálu v hojném počtu a pozitivním 
duchu. Všechno to svědčí o kvalitní práci s mládeží v našem klubu.
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Pět hráčů a  hráček Hluboká Baseball & Softball se v  sezóně 2021 
úspěšně zúčastnilo úvodního výběru do českého národního týmu 
a i přes přetrvávající pandemii koronaviru se naši reprezentanti uká-
zali v dobrém světle a reprezentovali česká barvy jak na mistrovství 
Evropy, tak i někteří na mistrovství světa. Nejvýznamější stopu za se-
bou letos zanechala Karolína Dvořáková, která pomohla svému týmu 
k zisku zlaté medaile na Mistrovství Evropy U18 a následně byla no-
minována na mistrovství světa U18 v  Peru. Petra Dušková zase re-
-prezentovala tým reprezentace U15 na sérii přáteslkých utkání v Itálii. 
Za dva týmy repre-zentace letos nastoupil Matěj Vlach, který prvně 
reprezentoval na ME U23, kde český tým získal 5. místo a následně 
na mistrovství světa U23 v Mexiku. Dva reprezentanty měla i mužská 
reprezentace, která odehrála své mistrovství Evropy v  Itálii. Martin 
Mužík a Jan No-vák pomohli svému týmu a obsadili 5. místo.

reprezentanti 2021

Petra Dušková
Softballová reprezentace ČR U15
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Karolína Dvořáková
Softballová reprezentace
ČR U18 



Matěj Vlach 
Reprezentace U23

Jan Novák 
Seniorská reprezentace

Karolína Dvořáková
Softballová reprezentace
ČR U18 

Martin Mužík
Seniorská reprezentace
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turnaje na hluboké

Kvalifikace MČR U15 - počet účastníků: cca 120 hráčů , 6 týmů, počet diváků: cca 250 

All Star Game - počet účastníků: 40 hráčů , 2 týmů, počet diváků: cca 550 

Kvalifikace na MČR U13 - počet účastníků: cca 220 hráčů, 11 týmů, počet diváků: cca 400 

Turnaj softballu - počet účastníků: cca 90 hráček, 5 týmů, počet diváků: cca 100

MČR U9 - počet účastníků: cca 300 hráčů, 19 týmů, počet diváků: cca 500

ČBP U10 - počet účastníků: cca 250 hráčů, 17 týmů, počet diváků: cca 400

MČR U15 – „B“ - počet účastník: cca 75 hráčů, 5 týmů, počet diváků: cca 100

Finále oblasti U13 - počet účastníků: cca 45 hráčů, 4 týmy,  počet diváků: cca 150 

Finále oblasti U9 - tpočet účastníků: cca 50 hráčů, 4 týmy, počet diváků: cca 200 

Soustředění na Hluboké 

Kotlářka Praha 80 hráčů, 10 trenérů - 90 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Technika Brno  70 hráčů, 15 trenérů - 85 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Miners Kladno  50 hráčů, 11 trenérů - 61 účastníků, délka soustředění 8 dnů

Piraňas Beroun  50 hráčů, 14 trenérů - 64 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Žraloci Ledenice  25 hráčů, 5 trenérů - 30 účastníků, délka soustředění 4 dny

Hlubocký kemp 82 hráčů, 26 trenérů - 108 účastníků, dělka soustředění 6 dní 
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all stars game

All stars víkend na Hluboké splnil nemalá očekávaní. Tým hvězd se 
sešel v avizovaném složení, největší pozornost poutal domácí odcho-
vanec Martin Mužík a „nováček“ v Extralize Martin Červenka. Home-
runem v zápase se blýskl Matěj Hejma. Všichni hráči týmu přispěli ke 
skvělé atmosféře a to, že vyhráli 7:5 nebylo nejdůležitější. U týmu se 
setkali tři elitní trenéři - Boris Bokaj, Hynek Čapka a Petr Baroch.

Pro tým do 23 let se jednalo o herní soustředění před rokem 2021, 
kdy tým odehraje MS v Mexiku. Soustředění ovlivnilo počasí, ale bylo 
důležité, že se tým sešel a dal dohromady.

Tradiční Homerun derby bylo tentokrát v novém formátu. Pálilo se 
3 minuty s půlminutovou přestávkou, nečekalo se na dopady míčů 
a pálkaři zasypali plochu desítkami odpalů. Na úspěch bylo potře-

ba více než 10 homerunů. Finále bylo tradiční 
Matěj Hejma vs. Marek Chlup, oba z Eagles 
Praha, a vítězem se stal Matěj Hejma. Výho-
dou nového formátu je atraktivní spád a jas-
né časové ohraničení. Ukázalo se, že 3 minuty 
jsou docela dost.

Velké poděkování patří Hluboké nad Vltavou, která 
zvládla vše perfektně uspořádat. Nové hřiště, které bylo 
touto akcí za přítomnosti hejtmanky Jihočeského kraje Ivany Strás-
ké, starosty Hluboké Tomáše Jirsy a místopředsedy NSA Ivo Lukše 
slavnostně otevřeno, ještě potřebuje dozrát. Celý sportovní areál ale 
překvapil všechny přítomné, každým rokem je zde něco nového. At-
mosféru akce podpořil dětský den a dva večerní koncerty.

36



37



Hluboká Baseball & Softball Club z.s.

Sportovní 1276, 373 41 Hluboká nad Vltavou, T: 723 584 866, E: stastny@hluboka.cz

IČO: 266 07 255, DIČ: NEPLÁTCE

www.hluboka-baseball.cz

Naši partneři:

Město
Hluboká nad 
Vltavou


